
C y k e l t u t t e n s
Medlemsmøde d.04.10.23

Tilstede:  Lasse, Alex, Niels, Jacob, Erlend, Esben, Erik, Peter, Johannes, Johan, Paul,
Bjarke, Tore
Referent: Johannes
Ordstyrer: johan

Punkter:

0) Velkommen og Navnerunde
1) Brandslukkere og batterikasser
2) Signalgruppen
3) Cykelfestival
4) Omnium
5) Hjemmeside
6) Svendborg Gymnasium

Referat:
-1) rydning af ”projekt cykler”
foreslår oprydning af projekt cykler, hvad for en ”notice period” skal vi have før en cykel flyttes 
tilbage i stativerne.
På seddel: navn, dato og evt tlf nr
vi foreslår en  måneds advarsel

1) Brandslukkere og batterikasser
der er endnu ikke indkøbt materiel men Paul siger der arbejdes på sagen.

2) Signalgruppen
pt er der en  signal gruppe for cykeltutten men det er uklart for hvem og hvordan man deltager.
Johan har lavet en flyer/qr kode der prøver at give svar på hvordan man deltager og hvad der bør 
tales om derinde samt at gruppen ikke er mandathavende i forhold til foreningen.
Johan foreslår vi refererer folk til sedlen som har en fast plads i køkkenet.
Johan foreslår en ny gruppe for at rydde op i inaktive profiler etc.
Der besluttes at vi fra nu bruger den nye gruppe og den gamle lukkes. Johan kordinerer. 

3) Cykelfestival
der har været evalueringsmøde hvor vi snakkede økonomi og afvikling af festivallen igennem. 
Centralt er at det ikke på forhånd er givet at der næste år skal afholdes cykelfestival.
Ang. økonomi havde vi et kæmpe overskud trods vores prioritering om  at betale folk for deres 
talks, musik og indhold
Vi har foreslået at hæve beløbet til bands etc i det vores overskud ikke er tænkt som donation til os 
selv i første omgang.



Johan foreslår indkøb af genbrugelige plastik kopper til mejeriet/strafbar så vi ikke igen skal ende 
med at købe engangskrus hos kammerateriet.
Johan foreslår at vi støtter foodtrucken lidt også da den er lidt i bekneb pga noget med 
indregistrering og istandsættelse.
Vi er enige om i alt 5000kr til foodtrucken og max 1000kr til strafbar krus.

4) Omnium
Tore er blevet spurgt om vi vil være omnium forhandler.
Det vil kræve lidt regelmæssigt mulighed for servicering og betjening af kunder/cykler.
Der vil være lidt penge i det.
Der er ikke tale om at vi skal have lagerføring udover et par prøvecykler.
Niels udtrykker bekymring for at det kommercielle aspekt og nødvendigheden af oprettelse af et job
til service af omnium vil skævvride vores identitet og indføre et skel mellem lønnet/ulønnet arbejde 
helt generelt.
Tore mener at det er vigtigt at hvis vi gør det skal det høre under cykeltutten og forhandleraftalen 
skal være op til cykeltutten.
Det aftales at vi gerne vil have lidt mere info, tore rækker ud.
Temperaturen er lunken.

5) Hjemmeside
Johan foreslår at flytte hjemmesiden til ukrudt.gaia, johan vil gerne stå for det.
Det foreslås at flytte regningen over til gaia serveren.

6) Svendborg Gym
jens fra svendborg gym spørger om nogen herfra vil komme ud til gym torsdag den 16. november kl
08:00 til 10:00 og fortælle lidt om cykeltutten og køre lidt åbent værksted.
Der kunne godt findes nogle penge måske.
Chr cyklen til kørende værksted har det skidt så den skal fikses først.
Erlend foreslår at være hovedperson på projektet og vil gerne.
Johan vil også gerne være med.

Evt.
Der er øråds møde 9/10, kontakt erlend eller sif, hvis der er inputs til dagsorden.

- Næste møde
1/11 kl. 17 Vel mødt, også for folk der bare vil snuse!


